
Aan: het college van b en w van Huizen 

Van: M. Lemmens, fractie GroenLinks 

Datum: 31 augustus 2014 

Betreft: schriftelijke vragen over kap van bomen in de Huizermaat op grond van 

art.39 RvO 

 

 

 

Geacht College, 

 

 

In juli jl. was er veel onrust onder omwonenden van Kronerburgerstraat over de 

kap van een boom op de Kronerburgerstraat. Er was toen geen communicatie 

vooraf geweest met de om- en aanwonenden. Na uitleg door de gemeente en 

inzicht in de herplantplicht was er begrip bij de om- en aanwonenden.  

 

Met verbazing hebben we dan ook kennis genomen van de kap  van ruim 40 

bomen rond de singels langs de Huizermaatweg, Look en het Bad Vilbelpark. 

We hebben begrepen dat over deze kap niet vooraf is gecommuniceerd met de 

om- en aanwonenden. 

 

Graag willen wij een antwoord op de volgende vragen: 

 

- Klopt het dat er ruim 40 bomen worden gekapt bij de singels rond de 

Huizermaatweg, Look en het Bad Vilbelpark? 

- Klopt het dat de om- en aanwonenden van de singels rond de 

Huizermaatweg, Look en het Bad Vilbelpark vooraf niet op de hoogte zijn 

gebracht van de kap van die bomen? 

- Zo ja, wat is de overweging geweest de om- en aanwonenden niet vooraf 

in te lichten? 

- Is het college met ons van mening dat als we bewoners nauw bij hun 

omgeving willen betrekken, communicatie vooraf een belangrijke 

voorwaarde is?  

- Is verdere kap van bomen tegen te gaan? 

- Worden de gekapte bomen vervangen? En zo ja, door wat voor soort 

bomen en op welke termijn?  

- Bent u het met ons eens dat het belangrijk is om het herinrichtingsplan 

met de buurt te bespreken? 

- Zo ja, op welke termijn zal dat gebeuren? 

- Kunt u toezeggen dat u in de toekomst vooraf met om- en aanwonenden 

zal communiceren over (her)-inrichting van hun omgeving? 

 

 

Graag uw schriftelijke reactie op deze vragen. 

 

Vriendelijke groeten, 

 

 

Monica Lemmens fractie GroenLinks  

 


